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RM.0002.39.2021            

Protokół nr XL/2021 

z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 29 września 2021 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:12 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Małgorzatę Rózgę oraz Komendanta KP w Rzgowie nadkom. 

Tomasza Konopkę, pracowników Urzędu Miejskiego oraz poinformował, że obrady XL sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Wiesław Gąsiorek, radny Paweł Redzynia, radna Kamila Kuźnicka – 

dotarli później.  

 

Obsługę prawną zapewniała r.pr. Lila Perka- Widerska.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/378/2021 z dnia 

25 sierpnia 2021 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Rzgowie oraz nadania mu 

statutu. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/128/2019 z dnia 25 

września 2019 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Guzewie oraz nadania mu 

statutu. (DRUK 3) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Rzgowie. 

(DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz 

niepodatkowych należności budżetowych stanowiących dochody budżetu Gminy Rzgów za 

pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 10) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/290/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2021 roku (DRUK 

12) i projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Rzgów (DRUK 11) oraz zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w Romanowie (DRUK 10). 

 

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrza 

Rzgowa dotyczącego zmiany w porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/378/2021 z dnia 

25 sierpnia 2021 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Rzgowie oraz nadania mu 

statutu. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/128/2019 z dnia 25 

września 2019 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Guzewie oraz nadania mu 

statutu. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Rzgowie. 

(DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 5) 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/290/2021 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2021 roku. (DRUK 12) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz 

niepodatkowych należności budżetowych stanowiących dochody budżetu Gminy Rzgów za 

pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny. (DRUK 7) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

8) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 9) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Rzgów. (DRUK 11) 

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6.  

Informację o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant KP w Rzgowie 

nadkom. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Rafał Kluczyński zapytał czy w tym sezonie grzewczym Policja pomoże urzędnikom w 

kontroli palenisk.  

Komendant wyjaśnił, że oddeleguje policjantów w przypadku gdy kontrola zostanie wcześniej 

umówiona i zaplanowana.  

Burmistrz poinformował, że po zebraniach wiejskich zbierze wnioski mieszkańców i wystąpi 

do Komendanta o interwencje w pewnych kwestiach.  

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o kontrole w czasie weekendu przy placu zabawa na ul. 

Wójtowskiej i ul. Centralnej w Starowej Górze.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Dyrektor GZWiK Beta Jasiukiewicz poinformowała, że Wody Polskie zaakceptowały taryfy 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na okres od 

01.10.2021 r. do 30.09.2024 r.  

Taryfa kształtuje się następująco: 

- pobierający wodę na cele socjalno-bytowe - 3,57 zł/m3 netto w okresie 01.10.2021 r. -

30.09.2022 r. 

- pobierający wodę na cele socjalno-bytowe - 3,62 zł/m3 netto w okresie 01.10.2022 r. -

30.09.2023 r. 

- pobierający wodę na cele socjalno-bytowe - 3,68 zł/m3 netto w okresie 01.10.2023 r. -

30.09.2024 r. 

- pobierający na cele pozostałe (odbiorcy przemysłowi, działalność gospodarcza) - 3,62 zł/m3 

netto w okresie 01.10.2021 r. - 30.09.2022 r. 

- pobierający na cele pozostałe (odbiorcy przemysłowi, działalność gospodarcza) - 3,67 zł/m3 

netto w okresie 01.10.2022 r. - 30.09.2023 r. 

- pobierający na cele pozostałe (odbiorcy przemysłowi, działalność gospodarcza) - 3,73 zł/m3 

netto w okresie 01.10.2023 r. - 30.09.2024 r. 
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- odprowadzający ścieki I grupa taryfowa - 6,18 zł/m3 netto w okresie 01.10.2021 r. - 

30.09.2022 r. 

- odprowadzający ścieki I grupa taryfowa - 6,25 zł/m3 netto w okresie 01.10.2022 r. - 

30.09.2023 r. 

- odprowadzający ścieki I grupa taryfowa - 6,30 zł/m3 netto w okresie 01.10.2023 r. - 

30.09.2024 r. 

 

Radny Wiesław Gąsiorek zapytał o budowę ścieżki rowerowej w Guzewie.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski wyjaśnił, że roboty zostały wstrzymane z uwagi na 

budowany gazociąg. Połączenia chodnika od szkoły będzie wykonane, a także rów zostanie 

przykryty tak, aby dzieci mogły bezpiecznie dotrzeć do szkoły.  

Radny Kordian Skalski zapytał jaka jest długość kanalizacji po przeliczeniu, ile ulic nie spełnia 

wymogów dotyczących RLMów i jakie działania w związku z tym zostaną podjęte. Radny 

zapytał jaka jest różnica między osobami zameldowanymi w gminie a osobami, które złożyły 

deklaracje na śmieci.  

Burmistrz powiedział, że aglomeracje trzeba będzie zmniejszyć. Jeżeli chodzi o liczbę 

złożonych deklaracji to 10.160, liczba osób zameldowanych w ewidencji ludności to 10.208.  

Kierownik Magdalena Górska powiedziała, że na 111 ulic z kanalizacją w aglomeracji ok 41 

ulic spełnia wskaźnik koncentracji, czyli 120 osób na km sieci. Długość sieci to ok. 57 km.  

Radny Rafał Kluczyński zapytał o nielegalne wysypiska śmieci i o kontrole dronem.  

Jeżeli chodzi o kontrole dronem będą one przeprowadzane w godzinach popołudniowych nawet 

w weekendy. W najbliższym czasie zostanie ustalony harmonogram, będzie to 26 dni lotów, na 

jednym locie dron jest w stanie sprawdzić ok 100 domów. 

Radny Jan Spałka poprosił o zakrycie rowu i wykoszenie zarośli przy żłobku.  

Radny Rafał Kluczyński oraz Jarosław Świerczyński poprosili o wysprzątanie rowów po 

wykoszeniu trawy.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej oraz w jakich wydarzeniach gminnych uczestniczył.   

 

Ad. 9.  

Komisja Rewizyjna zawnioskowała o przesunięcie terminu zakończenia kontroli do 

31.10.2021r.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/385/2021 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Zbigniew Waprzko 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (3 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia, Kordian Skalski 
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Ad.10.  

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Burmistrza Rzgowa Małgorzata Rózga.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/386/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIX/378/2021 z dnia 25 sierpnia 2021 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego 

w Rzgowie oraz nadania mu statutu. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „NIEOBECNI” (3 radnych) 

Rafał Kluczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Burmistrza Rzgowa Małgorzata Rózga.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/387/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XIV/128/2019 z dnia 25 września 2019 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w 

Guzewie oraz nadania mu statutu. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „NIEOBECNI” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Burmistrza Rzgowa Małgorzata Rózga.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Marek Bartoszewski, Małgorzata Rózga, Mateusz Kamiński, Paweł Redzynia 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/388/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym 

w Rzgowie. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „NIEOBECNI” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.13. 

Skarbnik Anna Czarnocka przedstawiła zmiany w WPF.  

Radny Marek Bartoszewski oraz radny Paweł Redzynia uważają, że należy podjąć poważne 

rozmowy na temat systemem gospodarowania odpadów. 

Radny Jan Spałka powiedział, że należy przeprowadzić kontrole deklaracji, ile rzeczywiście 

osób zamieszkuje daną posesję.  

Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że największym 

problemem są odpady bio, ponieważ po zmianie systemu i zasad odbierania tych odpadów 

wzrost bio jest o 50%. Należałoby zwiększyć ulgę na kompostownik w wysokości 8 -10 zł. A 

ponadto trzeba znaleźć wagę na terenie gminy Rzgów, aby można było ważyć odpady u siebie.   

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że należy zweryfikować ile cudzoziemców przebywa na 

terenie gm. Rzgów.  

Radny Rafał Kluczyński poprosił o przedstawienie wyników kontroli monitoringu odpadów 

wywożonych przez firmę. Ponadto radny poprosił o wyniki kontroli na ogródkach działkowych.  

Radny Jarosław Świerczyński zaproponował, aby utworzyć miejsce z wagą do ważenia 

odpadów segregowanych, do którego mieszkańcy przywoziliby swoje odpady. Odpady 

zmieszane odbierane byłyby natomiast przez firmę. Im więcej surowców wtórnych mieszkaniec 

by wytworzył, tym mniej by zapłacił.   

Radni zawnioskowali o zwołanie posiedzeń Komisji aby wspólnie przedyskutować temat 

śmieci. 

Radny Kordian Skalski zadał szereg pytań dotyczących funkcjonowania systemu odbierania 

odpadów.   

Wyjaśnień w sprawie odpadów udzielił inspektor Mateusz Szczepaniak. Kwestie meldunkowe 

muszą się zgadzać z deklaracją dotyczącą odpadów i jest to weryfikowane na bieżąco. Jeżeli 

chodzi o sam odbiór odpadów musi on odbywać się z miejsca wytwarzania odpadów, nie można 

wprowadzać limitów bio odpadów, ponieważ były już różne pomysły, jednakże sądy 

administracyjne są jednoznaczne w tej kwestii. Wzrost masy odpadów bio wynosi 50 ton.  Jeżeli 

chodzi o kontrole, to Urząd na bieżąco ma wgląd do systemu monitoringu wizyjnego oraz 

systemu wagowego i w ramach możliwości kadrowych przeprowadza kontrole.  

Wniosek o zmianę w budżecie i zwiększenie wydatków na 1.5 mln zł spowodowany był zmianą 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, tj. zmianą systemu rozliczania. Było to 

550 zł za 1 tonę odpadów (ryczałt) w przypadku gdy umowa była na okres co najmniej 3 lat. 

Teraz po zmianie ustawy średni koszt 1 tony odpadów to 1100 zł. Zwiększyła się masa bio 

odpadów, a także tworzyw. Firma Juko w ramach umowy zobligowana jest do kontroli co 

najmniej 20 nieruchomości poprawności segregacji odpadów. Jeżeli chodzi o kontrolę punktów 

hotelarskich to w 80% posiadają umowy. Jeżeli chodzi o podmioty prowadzące działalność 

gospodarczą to są one traktowane jako nieruchomości niezamieszkałe. Osoby te zobowiązane 

są do przedstawienia gminie umowy na odbiór odpadów i fakt korzystania z tych usług. Danych 

dotyczących masy odpadów Urząd nie posiada.  

Radny Kordian Skalski uważa, że należy spotkać się na komisji, na której pracownicy 

przedstawią pomysły jak uszczelnić gminny system gospodarowania odpadami, tak aby nie 

dokładać pieniędzy z budżetu.      
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/389/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2021-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa 

 „NIEOBECNI” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.14. 

Radny Kordian Skalski złożył wniosek formalny o zdjęcie z projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Rzgów na 2021 rok pozycji w zwiększeniu wydatków budżetowych 

„dołożenia 1,5 mln zł na gospodarowania odpadami komunalnymi”.  

W głosowaniu – 11 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego.  

 

Burmistrz przedstawił zmiany w budżecie.  

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o zwiększenie środków na ul. Graniczną do 100 tys. zł, aby 

wykonać pracę kompleksowo.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski uważa, że należy zostawać kwotę 60 tys. zł i 

wykonać naprawę jeszcze w tym roku, a jeżeli nie to przenieść całe zadanie na kolejny rok.   

 

Przerwa.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały po zmianach i przystąpiono 

do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/390/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNI” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Ewa Tyll 

 

Ad.15. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  
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W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/391/2021 zmieniająca uchwałę XXXII/290/2021 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2021 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Ewa Tyll 

 

Ad.16. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/392/2021 w sprawie dopuszczenia zapłaty 

podatków, opłat oraz niepodatkowych należności budżetowych stanowiących dochody 

budżetu Gminy Rzgów za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu 

płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko 

 

Ad.17. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/393/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Konstantynie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Ewa Tyll 

 

Ad.18. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XL/393/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Romanowie.  
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (3 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Jan Spałka, Ewa Tyll 

 

Ad.19. 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rzgów.  

 

W głosowaniu – 11 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrza Rzgowa.  

 

Punkt 19 zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad.20. 

Radny Paweł Redzynia zapytał o funkcjonowanie linii autobusowej 50. Kierownik Adam 

Stawiany wyjaśnił, że do ZDiT w Łodzi jak i do gminy Rzgów wpłynęła petycja dotycząca tej 

linii. W najbliższym czasie ma się odbyć spotkanie z ZDiT w Łodzi w tej sprawie.  

Radny Marek Bartoszewski zapytał kiedy Burmistrz planuje wpisanie budowy kanalizacji w 

ul. Ziołowej.  

Burmistrz poprosił, aby wstrzymać się do wyliczeń w związku z aglomeracją.   

Radny Kordian Skalski zapytał czy wpłynęły jakieś informacje ze ZWiKu w Łodzi odnośnie 

osadników.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska poinformowała, że ZWiK w 

Łodzi nic nie wiedział, że gmina Rzgów chce być stroną w postępowaniu rekultywacyjnym, a 

ponadto, że transportowany urobek ziemi na osadniki pochodzi z wykopów powstałych przy 

usuwaniu awarii sieci wodociągowej i kanalizacyjnej.   

W dyskusji udział wzięli jeszcze Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński, Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Pierzyńska, radny Kordian Skalski, radny 

Zbigniew Waprzko.  

Radny Przemysław Szczech zapytał gdzie mieszkańcy mają się zgłosić w związku z 

wyrządzonymi szkodami przez dzikie zwierzęta.  

Kierownik Justyna Pierzyńska powiedziała, że można zgłosić się jedynie do kół łowieckich o 

odstrzał zwierząt.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy gmina pozostaje przy realizacji programu 

fotowoltaicznego czy będzie rezygnowała i czekała na nowe programy ogłoszone po 

01.01.2022 r.  

Kierownik Magdalena Górska wyjaśniła, że zostaną wysłane pisma do osób, które zgłosiły się 

do programu z pytaniem czy podtrzymują swoją decyzję i będą go realizowały.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jaki jest stan prawny i faktyczny ul. Lawendowej.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Pierzyńska wyjaśniła, że 

przy podziale działek w 2011 r. wydzielona została droga wewnętrzna gminna, która z mocy 

prawa przeszła na własność gminy. Podczas nadawania nazwy ulicy tej drodze wpisano, że jest 

ona własnością osób fizycznych z uwagi na to iż nie zmieniono danych w księdze wieczystej.  

Odszkodowanie zostało wypłacone w lutym 2020 r.  
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Ad.21. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 15:04 

zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XL sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2021.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
          Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Dorota Szafrańska                /-/ Radosław Pełka  

http://www.rzgow.pl/

